
Zápisnica
napísaná na zasadnutí Obecného zastupiteťstva v Slovenskej IJupči, ktoré sa uskutočnilo

dňa 13.2.2018

Prítomní: podťa prezenčnej listiny
Neprítomní:
Ospravedlnil sa:

1. otvorenie zasadnutia
Rokovanie obecného zastupiteťstva otvoril a viedol zástupca starostu obce Mgr. Michal
Hlaváč.

2.Schválenie programu a návrhovej komisii
Zástupca starostu obce Mgr. Michal Hlaváč poveril písaním zápisnice pracovníčku OcÚ
Líviu Gondovú, overením zápisnice odporučil zvoliť JozefaPolievku, Mgr. Rolanda
Lampera, členov návrhovej komisie odporučil zvoliť Luboša Bakaljara, Jozefa Stanka, Ing.
Mateja Jakuša
Ing. BlaŠkovičová - ja by som chcela doplniť program rokovania o bod a to Správu o
uskutočnených kontrolách a Správu o kontrolnej činnosti zarok2}I7.
Mgr. Hlaváč - doplníme to do bodu Rózne.
Bakaljar - dostali sme materiál od p. kontrolórky, ktorý zarudime do programu. Na
Poslednom rokovaní sme neschválili program zasadnutí na 1. polrok a stalo sa to, že keď
sme nemali harmonogram tak p. kontrolórka by nesplnila zákonom stanovenú lehotu 60 dní..
Ja by som to do programu nezaraďoval, je to mimoriadna schódza amateriálje rozsiahly.
Mgr. Lamper - je to rozsah a lehoty sú 60 dňové,takto musíme zaradiť do programu.
Mgr. Solárik- priklráňam sa k názoru, aby to bolo súčasťou rokovania.
Mgr. Hlaváč navrhol hlasovať za doplnenie programu do bodu Rózne, schválenie progíamu
OZ, návrhovú komisiu a overovateťov zápisnice.
Hlasovanie za UZNESENIE č.l 12018
Za: 9
Proti:0
Zdržali sa:0

3. Kontrola plnenia uznesení
Mgr. HlaváČ - na rokovaní 12.12.2017 sme mali schválené uznesenia, ktoré sú splnené
okrem Uznesenia č. 90, ktoré je v riešení. Jedná sa o SSE Podkonická cesta.
Oravcová - schvaťovali ste vecné bremeno pre elektrikárov, poslali sme podklady, a\e zatiaí
sa neozvali.
Diskusia
Mgr. Hlaváč navrhol hlasovať zavzatie na vedomie kontrolu plnenia uznesení
UZNESENIE č. 2 l2018
Za:9
Proti: 0
Zdržali sa:0



4, Výsledok zverejneného zámeru prenajat' nehnutelhý majetok obce SlovenskáIluPČa Podl'a ust. § 9a ods. 9 v spójeni s qa ods. 1 písm.c) zákč. 138ttg91 Zb.,
v platnom znení.

Oravcová - OdPoruČame Poslancom OZ schváliť prenechanie nehnuteťného majetku obce
llry:rym IJuPČa_ do nájmu podťa ust. § 9a ods. 9 v spojení s 9a ods. 1 písm.c) zák.č.138/l99l Zb,,v Platnom znení a to priamym prenájmom, najmenej zatakénájomné, za aké sav tomto Čase ana tomto mieste obvykle prenecháva 

-do *j-u na áohodnutý účelnehnuteťnosto Porovnateťného druhu v rozsahu nebytových priestorov (miestnost, ě. 20g,o celkovej výmere 25,70 ffi2, dto za účelom zriaáeniá próvádzky ,,c)|iiku., spolu sosPoloČnými nebYtovými Priestormi v rozsahu : chodieb a sociálnycň ,ariáaení za cenu vovýŠke 29,72 €lm2, na dobu neurčitú žiadateíovi Petrovi Krippneói, tr.bytom 1,mája 37315,976 13 Slovenská IJuPča, ktorlý ako jediný podal pon.rtr. vo výste"nájomného nie súzahrnuté poplatky za energie, vodné sto8né, uytu.ou*i..
Diskusia
Stanko - v/Ška t|jr,nu zahíňa všetky náležitosti? Zverejnenie bolo okrem vodného stočného
a odvozu smetí. Čo je to iné? Kto tam upratuje?
Oravcová - vo zverejnení neboli smeti, ut" rróarre stočné bolo. Upratujú si sami.
Mgr, HlaváČ navrhol hlasovať za schválenie prenechania nehnutórneno majetku obce
Slovenská lJupča do nájmu podťa ust. § 9a oas. q v spojení s 9a ods. r pism .c; zéú<.č.

!?:l]9^2! ?}., v platnom znení a to priamym prenájmom.
UZNESENIE č. 3 /2018
Za:9
Proti: 0
Zdržali sa:0

1, j]d,ooonie Prvkov zelenej infraŠtruktúry v obci Slovenská lJupča _ ulica Zanozrarnou.
Ing, KrŽo - Budovania Prvkov zelenej infraštruktúry je 3 etapa grantu. Vybratá bola
Parcela, ktorá je vo vlastníctve obce. Šnaha Uota vyuuaovať tam ;.j.lé detské ihrisko
a oddYchovú zónu.P§ o9Yvateťov tejto lokality, lebo je tu najváčšia hustota obyvateťstvav Slovenskej tluPČi. Regulatív parkovej zOny sa iu nenichádza.le to zelená trávnatáplocha,
ktorá sa nachádza v blízkosti rodinnýcň domov, zkaždej rt *y je prístupná, čo je dobre, abysi Človek naŠiel Priestor na oddych. Ňechcem to uzatvoriť lysokým plotom, navrhnutý je dovýšky 1,3 m, stredová časť je navrhnutá ako utopená.
Mgr, HlaváČ - ide o tretiu etapu budovania verejnej zelene v našej obci, je potrebnéschváliť spoluúčasť financovania projektu
Diskusia
Stanko - máme tu Územný Plán, v ktorom je na tomto mieste pltínovaný polyfunkěný objektsPolu,s obČianskYm vybavením. Táto lokaiita je najhustejšie Ób;ívaná, 

'pát" 
:" si myslím, žeČo bolo navrhnuté v Územnom pláne, Uy spírato ,rrolu fuŘciu. io zeúua" opiotené a bude tomať nejaký reŽim, nezaruČuje, Že to bude fungouui Má.. tu malé detské iloirko, ktoré má

Problém abY tu existovalo, a fungovalo a neviern si predstaviť, kto sa bude o toto starat,. Je to
Pekne navrhnuté, ale vedel by som si to predstavit'n; inom mieste. Ja bude hlasovať proti.Ing, Krřo - v blízkosti je aj materská škola, tak bola úvaha, že sa posil ni ij ,rámci detí.V UPN je vedné ako obČianska vybavenost' a bude sa to musieť ošetrit', pozemok je obecnýazmenit'UPN v tomto PríPade by nemalo byt'problémom. O zeleň sme sa nestarali, výsadbaje zastaralá, ale keď sa vykoná investícia-rrá d*o- mieste, ktorá skrášli, alebo vylepšíprostredie, zmení sa aj prístup k danej veci.
Mgr, LamPer - týka sa to aj mňa, lébo tam bývam, so starostlivosťou o tieto plochy budeme
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musieť Ísť inou cestou. Je to najhustejšie osídlená čast' obce, byov stále nie je dost,, čo satýkasluŽieb,jeto otéane,lebodnes mákaždý autoanakupujevmeste. Jasitotam,viem
Predstavit', ale musí to mat'pána. Dnes je to plné exkrementov a nekosené. Sme tu na to, aby
sme odsúhlasili, Že to bude robit'nejakáfirmaalebo nájst' iný spósob. Alebo, nerobme ani
námestie.
Stanko - vedel bY som si to predstaviť pri vlakovej stanici, síce pozemok nie je náš, ale je to
vstup do obce.
Bakaljar - keď je vypísaný grarí a sú dané podmienky, tak musíme robiť na vlastnom
Pozemku. O túto Čast'bola v minulosti petícia proti \.ýstavb; polyfunkčn ého zariadenia, l,udia
sa rozhodli, Že to tam nechcú a považujem to zahotóvú auzavreíúvec. Váčšina obyvate1,ov
nákupné stredisko nechcela.
Stanko - toto je mYlná informácia. Bolo neplatné referendum. Aké máš právo teraz za toto
zahlasovať? Aký máš mandát a koho zastupuješ? Vieš kto to chce a kto to nechce?
Bakaljar - Ty v iných častiach obce koho zástupuješ?
Stanko - oběanov,
Bakaljar - ja tak isto. Ideme sa vrátiť o osem rokov spáť a ideme robit,znovu referendum?
Stanko - aj to si viem predstavit'.
Bakaljar- ale nečakajme, že tu už nieěo vybudujeme.
Stanko - to si ideme zobrať terazkaždý grant aideme to tu lepit'? Záktadná vec je, ženevieme čo chce a čo nechce obyvateť.
Mgr, HIaváČ - to tejto výzvy by sme nešli, ale nám bola ponúknutá, riešili by sme námestie.
11.i ,9 viem predstivit' ái ná ir,Ó- mieste, 

"r. ""Áá-. fuy pozemok.
Mgr, BaláŽ - urČite_ je lokalite obyvateťstvo koncentrované- a bolo by to vhodn é, alenie sú
tu oddYchové zónY, kde si móžu ťudia sadnúť. Vedel by som si to predstaviť riešitj aj na celej
Ploche ako komPlex a bolo by to centrum sídliska, ale nemáme tuto možnosť, lebo nemáme
tam PozemkY. Takýo Priestor je potrebný v obci, ale oplotenie by malo byt,len symbolické.
Ing. Kržo - cca do výšky 1,3 m, nechcem ho navrhnúť do výšky
Mgr, BaláŽ - ale Proti vandalom niám to nerieši. Keby sa o to naozaj niekto staral a bolo byto otvorené v určitých hodinách, tak plot by tam musel by ť iný,prípaáne dať ajkameru.Ing, Krřo - dnes je snaha budovať zeiené plochy a parkovacie miesta a nie zhusťovat,
výstavbu.
Mgr, BaláŽ - ja som Za to aby niečo také to tu bolo, ale je otánkači tam, alebo niekde inde.NaPr, kláŠtorisko , tieŽbY malo by' spístupnené verejnosii a zavrelo sa. Vedelo by sa to ajtam poriešit'.
Stanko - vŠade dookola máme prírodu, zelene máme veťa ale nikto z činžtíku si tam nepójdeposedieť.
Ing. Jakuš - koťko to bude stáť?
Mgr. Hlaváč - spoluúčast' je12 485 €.
Mgr, Solárik - sme oprávnení zaviazať územie, ktoré nekorešponduje s UpN? či uy
PostuPnosť krokov nemala bť taká, že najprv inemie očistíme u poio- budeme robiť. Bolitu Peniaze a rýchlo robte, jediná voťná ptóótra je toto, samozrejme niekomu to padne dobre.Aj som za zelené Plochy ale aj niekde ináe a nie som si aj istý, 8i toto bude správny krok.Mgr. Hlaváč - tak/to názor má váčšina.
Ing, Klinec - nieČo Postavíme, bude to stáť nemalé peniaze a nebudeme sa o to vedieťpostarať.
Stanko - uk bY to vYŠlo na kláštorisku a prispósobilo sa to, som ochotný zahlasovat, zato,Solárik - v návrhu na uznesenie je chybá, leto ciele nie sí v súlade . ÚpN, preto nemóžemezatoto zdvihnúť ruku. už tu sa klame. Je to partizénčina.
Bakaljar- ale podobný priestor v obci nemáme.
Mgr, Solárik - neviem v tejto chvíli, či zmena UPN prejde. páť znás sa zle vyspí



a zahlasuje Proti zmene, Ak 1Ím to prán Halaška vysvetlí, rozmyslite si kde by ste to chceli,máte ešte Čas, to sú informácie ktoré nemráme. stretnutie s p. Halaškom by bolo vhodné.§tanko - oPýtame sa vo Štvrtok. Keď sa móže zmeniť upŇ tak sa móže Áenitaj č. parcely.
Yr*"ia:,"jťik 

- nemusíme to uponáhťat', budú .rr.ři, zmenu upN,-vieme sa zísť aj

;jT}" 
- mám doniest'do Štvrtku podpisy ťudí, ktod to tam nechcú? prečo zásadnebojuješ

Mgr' HlaváČ navrhol hlasovat' za vzatie na vedomie informáciu o budovaní prvkov zelenejinfraštruktury v obci Slovenská r"pJu ulicaZarrozi*o., 3. etapaUZNESENIE č. 4t2018
Za:9
Proti:0
Zdržali sa 0

Mgr.Hlaváč--áf 
,p:"?):;ťÍť.Áiáffi;i"Tl,T;:Ti*lti:r*11"ilhádzku,

ktoý bude 4-4-2018 o 15.00 hod v budove 1. stupňa zŠ Sama Cambela.Diskusia
Mgr, Hlaváč navrhol hlasovať za schválenie VZN č.l/20l8UZNESENIE č. 5t20l8
Za:9
Proti: 0
Zdržali sa:0

7. Rózne

Mgr.Hlaváč_mátep..ato@zkovýchniíkladovavylůitiapriestorov
Sokolovne za 1, Štvrt'rok 2017. oproti -irruým .ořo-1;"- niárast a to je preto, že smenemali k dispozícii inú halu.
Diskusia
Bakaljar - jednu vec, ktorú sme od začiatku chceli vedieť je, spósob vykurovania

ilŤ#n 
Z.tohto materiálu to nie je jasné. H"i" .,r}i p.. ui i,;; ňJ;.ganizácie, ktoré

Mgr._Hlaváč - spoluúčast'obce je na všetko?
Ing' BlaŠkoviČová - uzatvorenáje dohoda o užívaní spoločnej veci. Vyúčtovanie je v takomrozsahu ako doteraz, RozPrávali sme sa o_tom, ze sa ne.lako odstránia nedostatky , asi vz rokadozadu sa otom hovorilo aj na rokovaní oZ, ,týÁ,"* sa musí upraviť zmluvný vň,ah,nehovorí sa tam o výnos.och, a iných podstatn}ch u;"i;.h. Nemám vedomost,, žebysa niečozmenilo, o Čom sa hovorilo Nikt; 

""p.ť:l "put.*i" "ii.u,i.,o nedostatky odstránili.Mgr. Hlaváč - aký máme vň'ahh rraeZ
Ing. Blaškovičová - obecje 4OYovlastníkom budovy.
Mgr. Hlaváč - tak sa spolupodieťame naprevádzke budovy aj fitnes?Mgr, Solárik - ''q" j:_{v hodiny? ňl,".#'L"iřŽ'uvt*;ú, v hale sú infražiariče, av Šatniach dve gamatkY, Kuliuristi si sami platia u tu o.uioi.e príjem, ale plyn platíme mi.Ing. Blaškovičová - obec sa podieťa iba na nákladoch.
Bakaljar - keď sa Pred rokmi robila. zmluua, tak myšlienka bola dobrá, budova bola narozPadnutie, investíciou sme si podiel' ,uuérpie{i.'goru dohoda, že Sokolovňa budevYuŽÍvaná aj Školou a organizáclami zriadenfch 

-u'ou"i, 
ale postupom času to stratilo

ffiiffifi;r:^ Ako móŽě bYt'zmluvu r,""ru8it"lná, to neexisiuje. Ňevieme nájsť formu,
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i:§iň:'-oviČová 
- to má rieŠit' orgán obce. Riešenie bolo navrhnuté, ale za % rckasa nič

Ing. klinec - prev.ádzka nie je drahá, ale móže vyskočiť nejaká investícia,Ing, Blaškovičová - zmluva je urobená u prorp""t leánottivcu .stanko -je to dlhodobo v červených číshóh u,taÉio oistuje.Polievka - stiále to iba dotujeme.
Mgr. Batáž - móžeme dať zmluvu posúdit'niekomu nezávislému?Mgr. Solárik - mali by sme to spra,Jit'.
Mgr. Hlaváč- akeď nebudú suhlasiť so zmenou?
Ing, Blaškovičová - 

9you musiet', lebo je 
'",Árrr"y 

vzt'ah.Bakaljar - oPravovali l-" strechu, uko .u 
"á- ř ,ohrudnito v majetku? V blízkej dobemóže prísť ďalší náklad, investičná opruuu.

Polievka - zmYslom PrePracovania,mluvy by sa stala majoritným vlastníkom obec.Bakaljar - ale oni ,u,r.Óh.ú vzdať majetku.
stanko - vieme sa dostať k zmluve?
Ing' BlaŠkoviČová 

. . za vŠetkým st_oJ.r to, že obec, v zastúpení starostom, je povinnýzveťaďovať aclrániť majetok Ób... Ňi., že bude hodnota majetku klesat,, ale sa musízvYŠovat" Tu sPadá aj Poistenie nehnutel'nosti, neviem áo_teraz, že by bola budova poistená.UŽ sme v ďalŠom roku á neviem či sa niečo 
"oÍ"r". 

Š,iLJtou toíro:. át r,r,.:aké príjmy, aby!o|i aj v rozpočte obce a určené poamienty
Bakaljar - dojednat' podmienky.
Ing. Blaškovičová - kto ich aoledna, dokedy?
PŤ|t". naša právnička, musi porr"dut' akó sa vysporiadame so zmluvou.

řr:1ffifi";":il] 
máme a sú nezruŠiteťné. la"ri-. nájsť nezainteresovanú osobu, aby

Mgr. HIaváč - beriem na vedomie a navrhujeme preskúmat'zmluvu.

ilÍ;l*,ŤviČová - 
ďalŠÍ právny vyttao ná ou.ňj. io .r"niune? To nie je pravda že sa to

Mgr. Lamper - čo urobia, keď bude havarijný stav strechy a obec neinvestuje.Polievka - budeš musiet' zainvestovati 
J J ---

i:Íi"!i,I}|,;].-'nu'osti 
sa investovalo, čo presahovalo hodnotu podielu. Malo by sa to

stanko - ja si to zoberiem dobrovoťne a zistím koťko je hodnota 40oÁpodielu vo financiách.

f,:*:'i"1"ff|.1Jiír"u'*u' a aká je teraz hodnotu, pi" mňa je to ddtezite_ viem prečo to
Bakaljar - ja viem prečo to chceš.
Mgr' HlaváČ - beriem na vedomie a odporučame starostovi zistit,právne varianty zmluvnýchPodmienok medzi obcou Slovenská rupea a Jednotou Sokol do najbližšieho rokovania.UZNESENIE č. 6/2018
Za:9
Proti: 0
Zdržali sa:0

Ing' DianiŠka - na uradnej tabuli je vyvesená lokalita pod hradom. Chcel by som od vásPomoc, jedná sa o mój osobný problém. V tejto časti vlastní;;;;ď"Š"r"ktorymá viest,cesta, s ktorou som súhlasil v rózsahu ako uor. v.wu Č - cnoanit i" 
' 
,r"urtoutý cez mójPozemok, PÓvodne to bola 10 m cesta, súhlasil ,o-, ul. -L .2,5 \, ale v pláne je navrhnutý4m chodník, PrePlácala sa otočka p. Šturritorri, ale p. št*it nemá ztoho taký užitok, tak salen zobralo, Tu nastáva podobnáiituá"iu, popoJ;h"dr;k majú ísť inžinierske siete, ktorébudú vYuŽÍvat' aj domY, ktoré budú ,ru molrn p"""-k;;;l. aj domy mimo mójho pozemku.



Ja Prídem o nieČo, ale ostatní iba získajú. Nechcem od obce, aby toto financovala, ale chcemPomoc' alebo nieČo také, lebo Pre tieto parcely nebola so mnou spísaná zmluva o budúcejzmluve. So všetkými bola, ale só mnou nebola.
Mgr. Solárik - prečo?
oravcová - lebo sme PoŽiadali p. právničku aby ju pripravila, ale dodnes nie je pripravená.Ing, Dianiška -'o91:u niečo,_čó nie je.ani doúárrie,'či;" uirá"-;úil".il. Ja stým nemámProblém, budem súhlasit', mám proĚlém s.ilÁíil;, l9bo bolo by dobre aby aj ostatnímajitelia Parciel urČi.toY_.sumou participovali ,ra to-. oslovte týchto ťudí, lebo nebudúsúhlasiť s tým, abY Platili, ale sieie sú pre každého. Ýsetkym sa parcely zhodnotia tým, žebudú mat' siete, ale mne na 300 m vycúád za 12000 €. Šom ochotný participovať polovicou,a zvyšnou sumou by sa vyzbierali ťuúa okolo.
Mgr' §olárik - toto_ 

Yidím Prvý krát, v9tva B, vetva C, máte logickú pripomienku a zachovalbY som sa tak isto, Musímó uóai.t na koťko p"i.iJ ié'rorp*""lovaný celý pozemok, koťkopozemkov vznikáa koťko by prispeli ťudia.
Ing. Dianiška -neviem..p...Ť" t<oit<o je to metrov, lebo nie je GP.Mgr. Solárik - koťko ťudí by sa maló podieťat'na sume 6 000 €?Ing' DianiŠka - eŠte to neviem pr..nÓ, niekto má dve parcely, musím to zobrať reálne, abysom nepoškodil niekoho. keď nemáte zmlul.tt so mnou, iemozete riešit'nič.Oravcová - rieŠit' sa to móŽe, lebo je to ako líniová ,tuubu, je zverejnené verejnou vyhláškou.To sa móže ale ku SP, potrebujeme vašu r-tuuu.
Bakaljar - UPN je sPracovaný, presne u1:._9 kolko je tam budúcich majiteťov. Budemez toho vYchádzať,Ide o to, aby as ortutrrí majitelia.potr'rioai"l,ali na polovici nákladov.
- ja tam mámtieŽPozemkY, kde budú rodinne domy u 

"u}srr,i 

polovicu by preplatili majiteliapozemkov. Obec s tým nič nemá.
Bakaljar - viete kolko je tam naplánovaných domov?
Ing DianiŠka - zatiaÍ nemám Žiadnu zmluvu a ide mi o to, čo sa stane keď ostatní majitelia sarozhodnú že nezaplatia?
Mgr. Hlaváč - existuje nejaký právny krok?
Ing. Dianiška - nie, len na doúróvoíiej báze.
Mgr, Solárik,- jedna moŽnoď je o akú výšku sa jedná, mohla by to by,súčast,poplatku privYdaní SP, druhá moŽnost' je, Ze sa siete postaviu ión nu koniec vášho pozemku, kto bychcel ísť ďalej, tak by musel Yám zaplatiť.
Ing, DianiŠka - na rokovaní v MKS bolo poved ané, že ak ťudia dajú pozemk y za 1 € takobec urobí siete a tak ťudia podpísali doho^dy. Ja tám mám dosť veť§f pozemok pre 72domov. Som ochotný podieťaf sa na tom poloúčnou ru-ou.
Mgr, HlaváČ - berie na vedomie informáciu a budete irir^vna stavebnú komisiu.UZNESENIE č.712018
Za:9
Proti: 0
Zdržali sa:0

R6zne
Správ? 9 uskutočnenÝch kontrol
Ing, BlaŠkoviČová - ďakujern, Že ste dodatočne zahrnuli tieto dva body do rokovania oZ. Zasvoju Činnost' sa zodPove darn oZ. v 1/2018 som uskutoenita : r.*t.oíy, řornpr.*n,i kontroluu,MŠ, cintorínskYch Poplatkov a zverejňovania údajov. Sprály boli prerokované sozástuPcom starostu a preto sú tu vsuhrnnej ,prau" rá-|ok 2017. VMš bola kontrolazameraná na PracovnoPrávne vzt'ahy, zmluvné izt'ahy,príjmy a výdavky verej. obstarávanie.Cintorínske PoPlatkY ktoré sú evidované p.og.urná-, ni. 1. kompatibilný s programom,



ktoý je na vedenie Účtovníctva. Nedostatky sú riešené s majiteťom licenci e. zverejňovanieinformácií nie je vrozsahu ako ukladá r.gi.i"tr""-ui. ni. je to nič také, žeby sa nedalododatočne upraviť, aby sanepriaznivý stav řart.anii 
"' 

:

Ing' Blaškovičo"a - r'o"6]i6ffirurosťou som zistila 70 nedostatkov v dodrži avaníPrávnYch PredPisov, VZN. Nedostatky vznika.lti-^ivÁ, z" obec má 3 programy a ak nie súnavzájom komPatibilné, je to pracné pr" ,urir"rtn*"orr, náročné oasoň aj fyzicky prezamestnancov tak, abY bol súlad. Jednoilivé tont otý Úoh zamerane nu u.eiie oblasti, budemsa snaŽit' aj do budúcnosti robit', tak, aby ,o. ,u.ášila.všďky oblasti, t tore spadajú podkontrolnú Činnost" Mnohé zistenia sa Ópakujú, neprinál" ží Ái hoanoiit] dóvody, ale akjednoznaČne Preukazujú vjednotlivých .p.auu.l1'poiJ-:. o o prepojení, nieje súčinnosť voveciach PrávnYch, Dohoda o užívant spoLene; ;Jiilj. upravená, mnohé uznesenia neboli
;l'.Ttr;jť#*:" 

pripravené zmluvy. Do dnešného dia mi neuotá preatozene opatrenie na
Diskusia
Stanko - predtým sme mali kontrolórku a dostávali sme na A4, Vaša činnost, je od,1,4.2017zistili ste 70 zistených nedostatkov, máte pocit že to teraz robia naschvál?Ing. Blaškovičová - tento stav preírváva dlhšie
Stanko - s MŠ bo,lu Ý|9-á spolupráca, mňa zaujíma aká jespolupráca ti na úrade?Ing. Blaškovičová - ťažko sa je k tomu vyjadrit'.
stanko - chcem všetkých uiozomiť, že sme dozomá rada, už dávno obec nemala takúkontrolnú Činnost'ako má teraz. V rámci k9ntrolr ste v polovici, tri štvrtine, alebo ako?Ing' BlaŠkoviČová - 6 rokov si viem rozdeliť p.a.u a'zameranie tak, že anijednu kontrolu

§Í:'r*:1iT"oo§Jr.. 
Ste viazaná našim mandátom a chcem uúy .á- ,i svoju p.acu

Bakaljar- aký ste mali dojem v MŠ, o aké chyby išlo?Ing' BlaŠkoviČová -. išló o dohojy vykonáuané mimo pracovného pomeru. Agenda jeuhťadená, Čistá, venuje sa jej naĚzttá poro-o.r, 
""io"j" sa docháá ,Á- ,u^"rtnancov,kvalifikácia zamestnancov je ná požadováď.iÚ;. iýtu .u to u3 školskej jedálni a pritom

'""arlffi#i"j 
zamestnancov ako na obci. Zistené nedostatky .; il'.itbehu kontroly

liTfllt;- 
z ce\ej agendy som mal pocit, že je z 85% ťudsk á chyba. Nedá sa tomu nejako

Ing. Blaškovičová - štatutár obce by mal vyvodiť nejaké dósledky.Stanko - Preto som sa p/tal Či sa to robí naschvál, 
"koi; 

irá zamestnanec opravit,, keď mu tonie je vytknuté, keď predchádzajúcakontrola s týÁ bola s|okojná.Bakaljar- máš dojem , že to boló zakryté?
Stanko - určite áno.
Mgr' Lamper - keď sa nieČo uŽ zle naučíš, tak to robíš zle. Ak sa na to príde, si na toupozornený a neurobíš opravu, to je najhoršie.
Bakalajr- vo firmách nie je moZňeuUy.u to stalo.
Polievka - vo firme nemóŽeŠ mať 3 programy, aby neboli kompatibilné. o tomto sme užvedeli a nič sa nespravilo.
Ing' BlaŠkoviČová - ja nemám právomoc, ja vám to móžem posunút,, len skontrolujemopatrenia, ako boli splnené, ale ja nemám aké opatrenia skontrolovať, lebo žiadne nebolprijaté.
Mgr' Solárik - zistilo sa toho množstvo. a výsledok toho je len zdrap papiera. My sme tu 9Pajáci Čo dvíhajú rukY a s tým niČ neurobia á stále to ide v rovnakých koťajách. KontrolórkamóŽe Čokoťvek nájsť, Čokol'vek napísať, nič sa nedej. ráio.;e kardinálny problém, že nevieme
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;Ťj:l"J3iri,lffilÓ 
Zo strany obce, aby sa to neopakovalo. č o ideme s tým robiť a čo

MgnBaláň- mal by nám predložit'opatrenia.
Ing' BtaŠkoviČová - Predkladá ich mné, ja ich overím a následne vás informujem.Ing, Debnárová - cintorínsky program ORFEUS, ti".I je od ,uoiu*.L ut o ho obec kúpila,nikdY nebol komPatibilny s ri8távný- p.ogru-om, počas mojej neprítomnosti sa stalo niečotaké, Že PouŽitie P'9q'T'l,musíte poút Řslo, ,utiái irnťima osoba, alebo osoby toto heslovedeli, PouŽili a v Údajoch niečo hťadali. Celú'zá|ezitorr .o. to-,rítouuia s našou právnouzástuPkYňou a doŠlo k nahliadnutiu osobných úd"jd hrobových miest. K podrobnostiam čozistila p. kontrolórka sa nebudeme vyjadóat'. "

is[l;;i:ffi i?" 
bol vstup na Úade alebo zvonku ? Dása zistiť či to bol vstup z tohto

Ing. Debnárová -je to možné zistit',vieme aj adresu odkiať sa prihlásili.Ing' BlaŠkoviČová - v PdPade, žeúy ob"" áata j;á", p;"g.am na správu účtovníctva, tak bytakáto situácia nevznikla.- V prípadá, ak je zamástnanlc 
,na dovolenke, alebo je pN, l,udiachodia PoČas roka a chcú Platit', i.r. ,r"uidim p.ouierr1 ř"a, ,u-".tnanec' 

"riupi 
do programuapozrie kol'ko má občan zaplatiť.

Ing, Debnárová -.máme výlačené zoznamy)kde sú aj nedoplatky.Bakaljar- máte nejaké podozrenie?
Ing. Debnárová - to je istota.
Ing' BlaŠkoviČová - Program nám nevie poskytnút' údaj, koťko majú zaplatit,jednotlivýIudia za hrobové miesto] SÚhrnný ridaj, áby ."oňiu l.ičtorrnic tve zapísať, kol,ko mámevybratých peňazí za cintorín
Mgr. Lamper - doteraznikto neuv ažovalo jednotnom systéme?Mgr' HlaváČ - jeto na nás, abY sme mi manazovai oúeĚny úrad? Ja tu vidím , že jetu viacejvstuPov a niekto chce vidiet' ěi je zaplatené alebo nie, otvoňli to a poveJali;át. to zaplatené.PrincíP je, Že sa neriešia zisáné pochybenia, srieinnorr ni. :é ̂ , ^t^.k. Cintorín jeproblém, požiadavka na zmenu softveru mala prísť oa ou.e.Oravcová - my sme to chceli riešit'.
Stanko - dostali 

'T" :1Vás P.kontrolórka email na napomenutie pracovnej doby, sťažnosť jeoPodstatnená, NieČo skízne á elovek sa nezaoberá rieŮením tých'70 p.oúiernou, ale vykopevojnovú sekeru. Je opodstatnenost' 15 hod. týž;-e-nne;dpracovat', to je pravda.

lrXfi*;,§"ffi'u'ua si svoju Prácu vykonávala a malo to'r,upoáatutj ú.udu, aby sa

Mgr, LamPer - starostovi móŽeme odporučit'odstraňovať zistené nedostatky.Ing, Klinec - na najbližšom zasadnutí sa spýtame, či sa to riešilo.
Yg": Hlaváč - prečo sme pred tým neodpÓ-eaiZ

i,lara_; 
a Čo si mal odPorueaťŽ Teava body čo si dostal? Dostali sme aj audit. Kto vyberá

Ing' Blaškovičová - obec je povinná dat' si overiť účtovnú závierku auditorom. Je tov kompetencii p. starostu.

Ing' BlaŠkoviČová - ja som si dala do plánu kontrol aj kontrolu auto prevádzky služobnýchmot' vozidiel, kontrola nie je ukončená, 
^ 

dóvodoÁ t"ň;;. som potrebovala vykonat, ďalšiekontrolY, aj na zéi<Iade doruČeného podnetu, ktory ut -orrut na určité nedostatky. podnet bolvYhodnotený Plnom.rozsahu ako opodstatnený. Ósoba, ktorá podala podnet sa domnieva, žeodstránenie nedostatkov, sa týka nakladania s drobnlrrn .tur.Uným odpad om,bezspoločnéhouŽÍvania nehnuteťnosti Fo, bez zmluvného vzťÁ;;;ýk;"" aktivačných pracovníkov obcePre starostu obce Slovenská IJuPČa. Príjem zo zbemého árro.u nie je zhrnuty do rozpočtu obcea obec nemá zmluvu so zbernými surávinami, budova sn uzivaFo bez zmluvného vzt,ahu



a aktivaČný Pracovníci Priznali,že robili u starostu obce počas pracovnej doby. Bola by som,rada, keby správa bo\a zverejnená ajpre obyvat.l'ou oÚ...
Mgr. Hlaváč navrhol hlasovať za iiatiená vedomie
A/ SPrávu hlavnej.kontrolórkY obce Slovenrta iupeu o výsledku uskutočnených kontrolB/ SPrávu hlavnej konlrolórky obce Slovenská rúu o r."ntrolnej činnosti hlavnejkontrolórky obce za rok 2017
a odPorúČa starostovi obce Prijať ÚČinné opatrenia na odstránenie nedostatkov zistených privYkonaní kontrolY hlavnou kontrolórko,l o-b". a zistiť možnosti používania jednotnéhoinformaČného sYstému na vYkonávanie agendv n"Ói..iom urade obce Sloienská l;upčaUZNESENIE č.8t2018
Za:9
Proti: 0
Zdržali sa:0

Mgr, Solárik - chcem vedieť, prečo sa to neuviedlo v decembrovej zápisnici?Gondová - p. starosta povedal, že to nebudeme dávať do zápisnice.B{_a|lar - abl sme tam nePísali doslovne a nebolo to prekonzultované atď. Mal k tomunejaké výhrady,
Ing. Blaškovičová - mal pdležitosť sa k tomu vyjadriť.
Mgr' Sotárik - záPisnica.je Písomný výstup, ,á" rurtupiteťstva, aldiozéanatrtz decembra sastratil? Prečo nie je zverejneÁy?
Gondová - nestratil sa mámó ho.
Mgr. Solárik - starosta povedal že nie?
Gondová - v druhej Časti boli použité výrazy a osočovali nejaké osoby, Lubo vie o tom.Bakaljar - ja s tým nemám p.Óble-.
Mgr, §olárik - P. overovateiia ste ochotný to doplnit' do zápisnice? Je to na vás?Bakaljar - ja som ochotný to doplnit'.
Mgr, LamPer - ja s tým 

'r"-,Í^ nťaki problém, predpokladal som, že to bude nejakodoloŽené, keď som PodPisoval zápisnicu,iór" i" ..]ai;;"- času a bolo mi povedané, že sato nejako PrehodnotÍ, Či nebolo |orušený zákon o o"hrulr" os,. údajov , že sato prehodnotía doplní.
Mgr. Solárik - termíny zastupiteťstva si určime.
Gondová - vY ak chcete si navrhnite termíny, ale starosta zvoláva l x za3 mesiace. Keby

il:n!: 
I x za tri mesiace , tak zvoláva záŠiupca starostu a ak ani on nezvolá tak určený

Ing' KrŽo - k rekonŠtrukcii námestia bude potrebné sa stretnúť a l x za trimesiace je málo.Gondová - nikdy nebol problém.
Ing. Jakuš - kto bude koordinovať práce.
Gondová - zatiaí bude ešte rokovanie p staíostu s p Halaškom.
Polievka - v princípe starosta zvoláva.
Mgr. 

_Hlaváč - odporučame starostovi zintenzívniť zastupiteťstvá.
Bakaljar.- Ty máš aké poverenie od starostu?
Ing. Blaškovičová - vy ho zastupujete v plnom rozsahu?
Mgr. Hlaváč - nie.
Mgr. Solárik - máš nejaký dekrét?

|1katjar - si zastupujúci starosta, tak si stanovme termíny.
Stanko - musí mať poverenie.
Mgr. Hlaváč - je len PN ale veci podpisuje.
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Mgr' BaláŽ - keď sa robila kanalizácia. tak boli poškodené korene stromov, požadujemodborný dohl'ad pri prácach súvisiacich s námestím.
Ing, krřo - pri revita|izáciinámestia by si mali ťudia urobiť kanalizačné prípojky,Stanko - bude tam stavebný dozor,nebudem .u Áy ,"iiarut'.
Ing, kržo - konzultoval som aj ohťadom poroz.nil optitteno kábla, hťadali sme technickérieŠenie, Je Potrebné aj posilneňie elektricÉej siete , iár.i prekládky trafostanice. Niektoréveci treba ešte dotiahnuť,
Ing. Jakuš - zverejnite náčrt,alebo vizual izáciu,riešeného územia,Ing. Kržo - budeme prezentovat'y I\Z,alebo ná u.uJ".jiuurri.
Mgr, HIaváČ - ked'bude potrebné tak ohťadom námestiá zvolámezastupiteťstvo.
91u"k_o__ 

dobre by bolo, keby tam bol realizačný týrr,_
Mgr' HlaváČ - tam si zvolíme zo zástupcou po.l*"ov, zamestnancov alebo obyvateťov.Mgr. H|aváč - realizaěný týmby sa stretáv á aj naotúiaáhcnz
Stanko - iino, boli by kontrolné ini.
Mgr. Baláž- jusa hlásim ohťadom zelenea týchto vecí.
Ing, KrŽo - ja bY som tieŽ ,vedel vysvetlit'. 

- 
Na projekt sa urobil výkazvýmer, rád by somtam vykonával ako autorský dozor.

Mgr._Baláž - kto je určený projektový manager?
Gondová - zatial nie je urěený.

8. Interpelácie poslancov

Stanko - chcem abY sa zaěali robit' cesty , Y záhradnej ulici sú vel,ké jamy, ale aj na inýchuliciach, Musí sa s tým niečo robit', le-bo sa ,á- ;r,| rozpadnú. osobne som bol zastarostom, ale zatiaí sa v tejto veci nič neurobilo.
Mgr, Baláž -vznikáfl tlherňa u p. Malagu, mali by sme to riešiť.Ing, Klinec - zákon bol Prijatý , u.ikou podporou, je tu prechodné obdobie. od roku 2019bude musieť kaŽdá |:ňu mať svoje parametre. Teraz stačí, ak máš min. 72 automatova móžeš Prevádzkovat' herňu, za uázď;' automat ," pr"tr poplatok, ale prevádzkovatelia toneutiahnu.

9. Záver

l(l /,a
Ing. Miroslav Macák

starosta obce

overovatel'II
Mgr. Roland Lamper
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